

技術規格 | Product Specification

型號 Model	WVC-21DC
電壓/頻率 Voltage / Frequency	DC18 V / 50-60 Hz
最大功率 Power (Max)	210 W
顏色 Colour	金屬灰 Metallic Grey
機身尺寸 Product Dimensions	(H) 1120 (W) 290 (D) 320 mm
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H) 675 (W) 325 (D) 293 mm
淨重 Net Weight	4.4 kg

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。  
 最新版本以 www.germanpool.com 網上版為準。  
 Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.  
 Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

無線家居清潔系列 | Cordless Home Cleaning Series



CVC-210  
無線多功能吸塵機  
Multifunctional  
Cordless Vacuum Cleaner



MKC-211  
無線UVC殺菌除蟎吸塵機  
Cordless UVC  
Anti-Mite Cleaner



SCC-WL60  
無線布藝清潔機  
Cordless Upholstery  
Fabric Cleaner



德國寶 (香港) 有限公司  
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎ +852 6530 5963  
 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

士嘉堡新寶工商中心地舖

Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan ☎ +852 9387 2380  
 T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖

Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay ☎ +852 9018 8648  
 T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
 8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,  
 Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新街)515號 T. +853 2875 2699

英商廣場第二期1樓A座

1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuang Cheong  
 Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
 © All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. WVC-21DC-PS-22(1.1)



無線乾濕拖地吸塵機

WVC-21DC



# 吸塵拖地二合一

## Vacuum & Mop 2-in-1

德國寶全新無線乾濕拖地吸塵機，配備雙獨立智能BLDC摩打，有效吸除各種乾濕垃圾，同時強力擦洗地板去除頑固污漬，吸塵拖地一次到位，真正慳力慳時間，清潔打掃從此輕鬆搞掂！

# 清潔效率 Double Up

## Saves Cleaning Time & Effort

German Pool all new Cordless Wet & Dry Vacuum Cleaner with a BLDC motor can effectively vacuum up both dry debris and wet spills, and wash the floor all at once, saving you both time and effort.

# 吸塵

Vacuum



# 拖地

Mop





## 垃圾乾濕分離處理

Separates Dry & Wet Debris

自動化垃圾乾濕分離處理，只需簡單拆出污水箱，可將固體垃圾與水分別清理，避免堵塞淤塞，極簡清潔。同時特設HEPA高效濾網，有效隔濾微粒及致敏原。

HEPA filter separates dry and wet debris for easy disposal as well as captures pollutants. Simply remove dirty water tank together with the HEPA filter, rinse under the tap and they are as good as new.



## 全方位無死角吸頭

Innovative Roller Brush

滾刷邊框僅約6mm，讓滾刷能貼近牆邊及角落，無死角清潔家居，杜絕衛生盲點，亦不會令地板留下劃痕，吸地板或地毯皆可。

Unique roller brush is designed to reach right up to wall edges, corners and baseboards, leaving no gap or spot of your floor and carpet uncleared.



## 獨特慳力設計 單手靈活操作

Lightweight Stick Design

Easy Maneuverability With One Hand

設有採用動力牽引的輔助滾輪，無需用力即可向前推進，能有效減少手腕壓力，纖巧機身配備符合人體工學設計的環形手柄，握感更好更舒適，力氣較小的女生或長者都能單手靈活控制，輕鬆清潔全屋地板。

Cordless Wet & Dry Vacuum Cleaner's ergonomic handle offers a comfortable grip, together with self-propelling wheels that pull the stick vacuum cleaner forward, single-handedly vacuuming and mopping the whole house just became an easy task.



## AutoClean 智能自動清潔

Self-Cleaning Roller Brush

按鍵後滾刷自動高速轉動，刷除並吸走卡住的垃圾，毋須手洗，清潔簡單又衛生。底座更特設風乾槽，可將滾刷拆出風乾，保持潔淨乾爽。

Roller brush auto spins at high speed to clean off debris so you won't have to wash it by hand. Built-in blower dries brush to prevent mildew and odor.



## 負離子淨化空氣

Anion Purification System

開機自動持續釋放負離子，吸附空氣中的懸浮微粒，變重下墜至地面，配合11kPa超強旋風吸力吸除乾淨，有助改善室內空氣質素。

Automatically generates anions to bond with pollutants which are then effectively vacuumed away, improving your indoor air quality.



## 貼心設計

Thoughtful Design



### 配合清潔液使用

只需在清水箱加入適量的清潔液，能有效加強清潔效果同時消毒地板。

### Can Be Used With Cleansers

Can be used with cleaning solutions for deep cleansing and sterilizing floors.



### 一體式充電底座

將拖地吸塵機放回底座收納，時尚美觀之餘，更可自動進行充電。

### Docking Station

Comes with a handsome docking station for recharge, self-clean and storage.



### 地板地毯雙模式

靈活切換「地板」及「地毯」兩大模式，家居、辦公室、酒店一概適用。

### For All Hard Floors & Carpets

Comes with Floor Mode & Carpet Mode to suit every kind of flooring.



### 兩檔強度調較

一鍵調校高檔及低檔吸力，可按需要隨心調校，吸塵拖地更得心應手。

### Adjustable Power Modes

Switch between High and Low modes for cleaning different surfaces.



### 特大清水及污水箱

透明可拆式獨立清水箱與污水箱，配備820ml大容量，毋須頻繁加水或倒水。

### Dual Clean & Dirty Water Tanks

Large water tanks save you the trouble for frequent refills and disposals.



### IPX4防水級別

機身有效阻擋一般水花噴射或水霧，確保使用安全，用得安心。

### IPX4 Water Resistant Protection

Product body is resistant against water splashes to ensure user safety.